
Câte femei din județul Covasna 
au cancer de col uterin?  
Răspunsul real se va afla la finalul campaniei de screening care a 
debutat marți; primele comune unde ajunge caravana sunt Ilieni, 
Ghelința și Turia
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Una dintre cele mai ample 
campanii de screening pentru 
depistarea cancerului de col ute-
rin, care a debutat oficial marți 
în județul Covasna, ar trebui să 
ofere un răspuns realist la în-
trebarea „câte femei au cancer 
de col uterin?”. Statisticile oficiale 
din prezent spun că sub trata-
ment ar fi peste 500 de covăs-
nence, însă medicii susțin că 
numărul real ar putea fi mult 
mai mare, având în vedere că 
foarte puține femei merg la con-
trol regulat. Aici intervine „Pro-
gramul de prevenție, depistare 
precoce și tratament precoce al 
cancerului de col uterin”, coor-

donat de la Târgu Mureș. Cara-
vana de screening a fost marți 
după-amiaza la Ilieni, miercuri 
se află la Ghelința, iar joi la 

Turia. Demersuri vor fi organi-
zate și în perioada următoare, 
în mai multe locații din județ. 
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Comună mică, dar cu suflete 
mari: donații de 13.500 de 
lei pentru ajutorarea unei  
familii din Valea Mare

Comunitatea din Valea Mare a strâns 13.500 de lei pentru ajutorarea familiei a 
cărei locuință a fost distrusă de un incendiu la începutul acestei luni. PAGINA 8

Peste 100 de apeluri la 112  
și aproape 200 de atacuri  
ale urșilor, înregistrate  
în județul Covasna

Problema urșilor rămâne una 
importantă pentru județul Covas-
na, a atras atenția marți, într-o 
conferință de presă, prefectul Rá-
duly István. Statisticile prezenta -
te în acest context arată că anul 
acesta s-au înregistrat peste 100 
apeluri la 112 care semnalau pre-
zența urșilor în intravilan, cele 
mai multe în iulie, peste 30. În 
ceea ce privește pagubele, în prima 
jumătate din 2022 au fost rapor-
tate peste 180 de atacuri asupra 
animalelor domestice.  
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Consiliul Județean al Elevilor: „Este clar că 
avem nevoie de o reformă semnificativă”

Consiliul Județean al Elevilor (CJE) Covasna susține, 
prin vocea președintelui Marian Calcea, că este nevoie de 
o reformă a sistemului de învățământ, dar depinde cum 
este făcută, în contextul în care Ministerul Educației a 

lansat, pe 13 iulie, în dezbatere publică propunerile de 
modificări ale legii care reglementează educația din 
România.  
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